
Sameiet Promenadebygget Kjøita

Referat fra styremøte 21.11.2018

Til stede: Eivind Soldal
Kjell Ove Viken
Torleif Knutsen
Tomm Thorkildsen
Kari Pettersen

Sak 27-18/19; Godkjennelse av referat fra styremøte 10.10.2018

Saker overført for videre oppfølgning:
 Sak 13-18/19; Nytt rekkverk ved inngangspartiet

Det vil i nær fremtid innhentes prisoverslag fra Midthaug  AS
(leverandør anbefalt av Veidekke). Ansv.: KOV

 Sak 16-18/19; Supplere med flere stein i inngangspartiet
Det vurderes fortløpende gjennomført innkjøp og utlegging ved dugnad,
hvor tidspunkt avhenger av været.  Ansv.: KOV/ES

 Sak 12-18/19; Flomsikring
Høydemåling som skal gjennomføres i januar’19 avventes, før evt 
videre planlegging kan foretas fra vår side.

 Sak 21-18/19; Blomsterfelt mot Otra
Endelig svar fra kommunen fortsatt ikke mottatt, hvor beslutning for hva
som skal gjøres til neste sommer avventes.

 Sak 26-18/19; Rør til juletre
Det skal settes ned rør i beddene ved inngangspartiet, for plassering av
juletre.  Ansv.: TK

Sak 28-18/19; Gjennomgang av referat fra «fellesmøte Kjøita».

Referatet ble gjennomgått, og det ble konkludert med at et slik fora vurderes 
veldig positivt.

Sak 29-18/19; Nye målere.

Nye målere installeres 26-27/11.
Dagens strømleverandør er Fjordkraft, som videreføres hvis beboer ikke 
foretar seg noe. Hver enkelt beboer må selv bestemme hvilken leverandør de 
ønsker.
BKK purres i forhold til konsekvensene av endring.  Ansv.: KOV



Sak 30-18/19; Brannvernopplæring.

De beboere som ikke var til stede på opplæringen 8/11, bes lese 
presentasjonen som ligger på hjemmesiden under punkt: «Brann info».
Brosjyre legges i postkassen til alle beboere. Ansv.: TK

Sak 31-18/19; Eventuelt

Det skal foretas innkjøp av juletre, som settes ved alle inngangsparti. 
Ansv.: TK

Neste møte 
Tidspkt: 4/12-18
Tidspkt Kl. 18.00
Sted TK
Sak Budsjett 2019




